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Ime, priimek: Maksimilijan Novak Šarotar, David Ertl 
Matična institucija: Nova univerza, Evropska pravna fakulteta Ljubljana 
Smer študija:  Pravo in management nepremičnin 
Država gostiteljica: Španija 
Institucija gostiteljica: Tectum Property 
Vrsta mobilnosti: Erasmus praksa v tujini 
Čas izmenjave: 29.3.2024 - 31.5.2024 
 

 

1. Izberite 3 besede, s katero bi označili vašo Erasmus+ izkušnjo.  

Novo, zanimivo, poučno. 

2. Kateri dejavniki so najbolj vplivali na vašo odločitev za mobilnost?  

Glavni razlogi, da sva se odločila za mobilnost, so bili želja po pridobivanju praktičnih izkušenj in življenje 

v novem okolju, spoznavanje nove kulture ter privlačnost destinacije same (prakso sva opravljala na otoku 

Tenerife).  

3. Kako je potekala vaša mobilnost?  

Z mentorjem, ki je tudi direktor podjetja, v katerem sva opravljala prakso, sva se dogovorila za nekaj 

osnovnih nalog, povezanih z delom v nepremičninski agenciji. Delo sva opravljala skorajda povsem 

samostojno in samoiniciativno. Sčasoma sva prevzela tudi večjo odgovornost. 
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4. Kateri aspekti mobilnosti se vam zdijo najpomembnejši?  

Najpomembnejša je samostojnost, ki jo mobilnost zahteva od posameznika. Organizirati si je potrebno 

nastanitev, biti odgovoren pri delu in podobno. Pridobila sva znanja in izkušnje, ki jih sicer nikakor ne bi 

mogla nikakor. 

5. Katere kompetence ste pridobili na podlagi vaše Erasmus+ izkušnje? 

Razvila sva raznolike kompetence: upravljanje s časom, digitalne kompetence, reševanje težav, sklepanje 

dogovorov in koompromisov, delo s strankami, delo pod časovnim pritiskom ... 

6. Bo mobilnost v tujini vplivala na vašo nadaljnjo karierno pot?  

Vsekakor.  

7. Kako je (bila) mobilnost vrednotena na vaši instituciji, v lokalnem okolju, na kariernem področju, 

v zasebnem življenju?  

Mobilnost je v skorajda vseh aspektih vrednotena pozitivno. Opravila sva svoje študijske obveznosti, 

dodala dragoceno izkušnjo za svoj CV in spoznala mnogo pozitivno naravnanih oseb, ki delajo na področju, 

ki naju zanima in veseli.  

8. Kaj bi priporočili naslednikom v programu Erasmus+?  

Priporočila bi jim, da naj se ne zadovoljijo s ponujenimi pogoji, če jim ti ne ustrezajo - midva sva prakso 

iskala dolgo časa, in na koncu lahko rečeva, da sva izredno zadovoljna z najdenim. Program Erasmus 

priporočava vsakomur. 

 

 


